
POLÍTIQUES PER A LES PERSONES

 
 ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA I DE CONTROL D'EDUCACIÓ, CULTURA, ESPORT I

JOVENTUT

Sala de reunions Centre Cultural.

Mislata, 8 de novembre de 2017, 14:05 hores.

Assistents: 

Pepi Luján Martínez
Dolores Hortelano Ramón
Mari Carmen Tarín Darrocha
Ana María Julián  Ruiz
Antonio Arenas Almenar
Javier Santés Alpuente
Ximo Moreno Porcal
Fernando Gandia Escorihuela
Alejandro Martínez Montoro 
Javier Gil Marín
José María González Murgui

Secretari de la Comissió: Roberto Vallés Villena.

Assumptes tractats: 

1. Aprovació de l'acta del dia 6 d'octubre

S'aprova l'acta de data 18 d'octubre  per unanimitat dels presents.

2. Assumptes de control. Selecció de les 10 obres a exhibir en els Premis Adquisició 2017-
Compromiso Social en les Arts Visuals de la Biennal de Mislata “Miquel Navarro”.

La Sra. Luján comenta que en la documentació es troben les obres seleccionades d'entre les 183
propostes. Els criteris de selecció l'estableixen els jurats, que són grans especialistes. Les bases
s'elaboren juntament amb la comissària, Alba Braza, de l'exposició que té un gran prestigi. És
l'encarregada de buscar el jurat de molta categoria. Hi haurà dos premis d'entre les 10
seleccionades, s'atorgarà al primer premi 7.000 euros, i al segon, 6.000 euros.

1



POLÍTIQUES PER A LES PERSONES

Quant a les preguntes fetes en l'anterior comissió, la Sra. Luján respon pel que fa a la regulació
de la temperatura de les dutxes de les piscina coberta, els tècnics informen que estes són
regulables i, per tant, és l'usuari qui la regula al seu gust.

3. Precs i preguntes

El Sr. González intervé i pregunta sobre el mecanisme o ferramenta que s'utilitza per a la
detecció de la dislèxia en la població infantil.

Intervé el Sr. Gil i, primer, vol felicitar la Regidoria de Joventut pel concert del grup musical “El
Diluvi”, i diu que és molt positiu que s'aposte per la cultura en valencià, i més quan es contracta
per la seua qualitat musical i no per la seua ideologia. I continua dient que felicita el regidor i
l'anima que seguisca per aquesta línia en què tindrà el seu suport.

El Sr. Gil també pregunta sobre el problema de la màquina de la piscina coberta. Creu que porta
2 o 3 setmanes sense funcionar.

La Sra. Luján respon que li ho passarà als tècnics i informarà.

El Sr. Gil també diu que per premsa han tingut coneixement del projecte “Edificant” impulsat
per la Conselleria d'Educació, i pel que fa a Mislata es troben els assumptes del col·legi Mestre
Serrano i l'Escola Oficial d'Idiomes. En aquest sentit, pregunta per l'estudi que s'ha fet per a
l'eliminació del col·legi i el trasllat a una altra ubicació, i com afectarà la recol·locació dels
alumnes en el nou col·legi. A més, pregunta si es mantindrà alguna línia educativa en l'anterior
col·legi o només serà destinat a Escola Oficial d'Idiomes. I, finalment, quant a aquest tema,
també pregunta com serà la distribució de passar de 3 a 2 col·legis.

El Sr. Gil també sol·licita accés als convenis de l'escola de música Piccolo i el Centre Instructiu
Musical(CIM), i pregunta sobre quants actes estan conveniats amb cada centre musical.

Pren la paraula el Sr. Gandia, i pregunta sobre la causa de la inundació del Centre Cultural.

També pregunta pels informes, obres, empreses i els costs que s'han realitzat en els col·legis i
han sigut impulsades per la corporació, per la Diputació de València i per la Conselleria. En els
mateixos termes, sol·licita la mateixa informació respecte dels espais i edificis destinats a
l'esport.

Continua el Sr. Gandia, i pregunta la causa de la reducció de la programació del concurs de
teatre “Vila de Mislata”, i si s'han mantingut els costs d'anys anteriors. Per exemple, el Sr. Gandia
manifesta que enguany hi ha dues setmanes menys de concurs que en l'edició de l'any 2015.
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El Sr. Gandia comenta que la Conselleria ha retallat professors per a atendre alumnes d'atenció
especial, i pregunta si es manté la ràtio d'atenció a aquests alumnes.

També sol·licita la relació d'alumnes escolaritzats en el curs 2017/2018 de tots els col·legis. Ídem
però respecte dels xiquets amb necessitats especials (diagnosticats).

El Sr. Gandia, a més, sol·licita informació dels cursos i activitats de Joventut per a tardor en “La
Fàbrica”.

Així mateix, el Sr. Gandia pregunta sobre un fet que s'ha anunciat en premsa, i que també va
preguntar en la comissió d'Urbanisme, i sol·licita informació sobre en quin punt s'haja la situació
del sòl destinat a nou col·legi per Conselleria d'Educació.

Continua el Sr. Gandia, i diu que van sol·licitar major dotació de cursos i nivells de l'Escola Oficial
d'Idiomes, i volen saber quina ha sigut la resposta de Conselleria. I, a més, vol saber si tenen
intenció d'instal·lar una Escola Oficial d'Idiomes o un simple aulari.

Quant a la carrera “Crazy Family Run”, pregunta si va haver-hi incidències i sol·licita accés a
l'expedient, i també sol·licita accés a l'expedient de “Mislata Jove Fest”.

A continuació, la Sra. Lujan respon a les preguntes realitzades. Així, contesta i diu que des de fa
molt de temps es fan diagnòstics per a detectar la dislèxia sobre la població infantil, i d'ací la raó
que existisca un gabinet.

Quant a la felicitació del Sr. Gil, li pareix molt bé. Pel que fa a la màquina de la piscina coberta
preguntarà als tècnics. 

Respecte de la places pel trasllat del col·legi, la Sra. Luján respon que el municipi té en compte
quehi hagen suficients places per a tots els alumnes. A més, hi ha centres que poden absorbir
més xiquets perquè hi ha oferta per a tots. El nou col·legi, si es construeix, serà de 3 línies i
donaria cabuda d'excedent d'altres col·legis. A més, la Conselleria d'Educació coneix molt bé la
situació de Mislata i ho té ben estudiat. Una vegada construït el nou col·legi, el col·legi Mestre
Serrano aniria destinat a Escola Oficial d'Idiomes, i s'eliminarien els barracons.

Continua responent la Sra. Luján, i diu que els convenis amb l'escola de música Piccolo i el
Centre Instructiu Musical(CIM) són per a l'escola d'educands i els concerts es fan mitjançant
subvenció i es valoren el màxim de 13 actuacions per cada una de les dues entitats, ja que
ambdós entitats realitzen molts actes i els triats han de ser d'interés per al poble. No hi ha hagut
cap problema i hi ha un bon enteniment amb l'Ajuntament.

Quant als problemes d'inundació en el Centre Cultural, encara no està resolt. Pareix que era un
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embós de les canonades, i que es va produir el diumenge. El soterrani està inundat, no molt, i
això s'ha solucionat. El problema de l'ascensor queda pendent que per part del tècnic ens diuen
que cal reparar i, si és el cas, canviar.

La Sra. Luján també respon que s'informarà dels cost de les obres dels centres educatius i
esportius.

Respecte del concurs de teatre, la duració i el nombre d'obres depén de les que es presenten i
de la seua qualitat. D'esta manera, els dos comissaris determinen la qualitat de les obres. No es
trien més de 10/11 obres, que és el que es feia anteriorment però sempre a criteri dels
comissaris.

La Sra. Luján també respon que es manté la ràtio de xiquets amb atencions especials, es va fer i
va mantindre l'esforç per part dels centres de mantindre la dita ràtio.

Quant a les estadístiques, d'alumnes escolaritzats es donaran les dades. Però quant als xiquets
d'atenció especial a qui li competeix donar les dades és a la Conselleria i als centres. Nosaltres
hem de garantir la protecció de les dades.

Respecte del sòl públic per a edificar el nou col·legi, la Sra. Luján diu que des de l'any 2011
estava previst, en veure aquesta corporació els PAI aprovats, la qual cosa suposava més població
i quasi sempre jove, per això es va pensar des d'aquell moment en la construcció d'un nou
col·legi. 

Però ara la Conselleria, continua dient la Sra. Luján, vol un col·legi nou i eliminar els barracons i
afegir-hi noves places, i és per això que es tracta d'un col·legi amb tres línies, perquè es té en
compte la desaparició del col·legi Mestre Serrano i el fet d'afegir una nova línia per a un futur
pròxim. No es pot posar dates concretes però es les negociacions estan avançades.

L'Escola Oficial d'Idiomes, diu la Sra. Luján, és necessari per al poble i el lloc idoni seria el col·legi
Mestre Serrano, tant per la ubicació, que està pròxima al Metro, i perquè seria bo per a la
ciutadania, i no sols de Mislata. Està prop del centre del poble, i als comerços de la zona els
vindria molt bé la ubicació de l'Escola Oficial d'Idiomes. De fet, s'ha posat en coneixement de la
Conselleria d'Educació la necessitat d'una Escola Oficial d'Idiomes a Mislata.

Intervé la Sra. Julián, i que des d'està corporació es porta reclamant la instauració d'una Escola
Oficial d'Idiomes, i s'han sol·licitat tots els nivells d'idiomes. Tenim reunions periòdiques i va tot
avançat per a tindre tots els nivells d'idiomes. I finalitza la Sra. Julián dient que en quant ho
sapiem vos ho comunicarem a tots els grups polítics.

La Sra. Luján, pren de nou la paraula, i respon que quant a la “Crazy Family Run”, tot va anar molt
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bé. Respecte de l'expedient de “Mislata Jove Fest”, podreu accedir a ell, una vegada estiga
acabat.

Per a acabar, la Sra. Luján invita a tots els grups polítics el dia 16 de novembre a l'entrega de
premis de literatura, en commemoració de l'aniversari del poeta Miguel Hernández. Es
representarà una obra referida al poeta.

I, sense més assumptes a tractar, a les 14:40 hores, s'alça la sessió, del contingut de la qual
s'estén la present acta, i de tot això, com a secretari, certifique. 

LA PRESIDENTA, EL SECRETARI, 
  

ELS REGIDORS/LES REGIDORES ASSISTENTS,
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